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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNÍ KOMISE, 
které se konalo dne 05. 01. 2023 v zasedací místnosti OSV od 16:00 hod. 

 

č. 1/2023 

Přítomni: 

 Mgr. Bc. Kateřina Zimmermannová, Bc. Renata Doležalová, DiS., Ing. Martin Penc, Bc. Vladimíra 

Andrássy, Mgr. Milena Suchoňová, Ing. Bc. Anna Lehká, Ing. Olga Vonková, Mgr. Vlastislav Hlaváč, 

Bc. Světluše Hochwalderová 

Omluveni: 

 Kristýna Neufusová 

Hosté: 

Mgr. Eva Štolbová, Bc. Šárka Pavlíková, Bc. Barbora Ledvinová, PhDr. Petra Viktora, Jitka Flachsová 

Program jednání: 

 

1. Úvodní část, představení nových členů komise 

2. Průběh všech stavebních projektů v sociální oblasti 

3. Seznámení s výpočetním modelem a kritérii v novém dotačním kole 

4. Stanovisko komise k žádosti Charitního sdružení Děčín, z. s. – žádost o zaslání hodnocení žádosti 

o dotaci na rok 2022 – projednání v jakém rozsahu informovat o hodnocení 

5. Vývoj v problémových lokalitách a domech  

6. Závěr (plánování dalších jednání), diskuze o tématech k projednání v komisi. 

 

1. Úvodní část 

Mg. Bc. Kateřina Zimmermannová, předsedkyně komise, přivítala přítomné členy komise 

i hosty, informovala o omluvách nepřítomných členů. Následně došlo k představení nových 

členů komise. Komise projednala, že veškeré požadavky a podněty, které bude mít buď OSV 

nebo Sociální komise půjdou vždy přes paní předsedkyni Mgr. Bc. Zimmermannovou, 

která následně vše potřebné rozešle členům komise. 

Byl představen a odsouhlasen program jednání.  

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 9–0–0 

 

2. Průběh všech stavebních projektů v sociální oblasti 

• DZR Křešice – realizace stavby probíhá bohužel se zpožděním. V lednu bude vytvořen 

materiál do rady města ohledně prodloužení stanoveného termínu. Vyskytly se 

nepředvídatelné problémy, které firma neočekávala. Je nutné brát na zřetel, že doba realizace 

byla jedním z hodnotících kritérií a město Děčín musí patřičně důvody objasnit, aby nedošlo 

k odebrání dotace. Bude projednáno i právní kanceláří. V jednání jsou také majetkoprávní 

vztahy (garáž, která se vyskytuje v areálu, ale má jiného majitele). 

• Azylový dům Benešovská – budovu město Děčín získalo od ÚK za 1 Kč. Projekt, který byl 

zpracován nebyl dokončen, proto byla vyhlášena nová veřejná zakázka na zpracování nové 

projektové dokumentace. Byla vybrána nová firma Valbek, s.r.o. Na dokončení projektu má 

firma 420 dní. Paní Bc. Andrássy dodala, že s novými projektanty má schůzku 11.01.2023 

přímo na místě realizace stavby. S tzv. „mrazovou komnatou“ je nadále počítáno. 

• DOZP Boletice – původně plánovaná rekonstrukce byla nakonec shozena, neboť stávající 

objekt není vhodný k užívání. Nyní je vysoutěžená firma Železná s.r.o. na demolici a 

výstavbu nového objektu. Členka komise, Ing. Olga Vonková, uvedla informaci, že se jedná 

o VZ pouze na projektovou dokumentaci (demolice a stavby), nikoliv na samotný proces 

výstavby, jak název může případně mást. Členka komise, Ing. Anna Lehká, telefonicky na 

místě ověřila výše uvedenou informaci u paní Ing. Havlové s výsledkem, že projektová 
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dokumentace byla soutěžena i na výstavbu. Jelikož se jedná o rozpor informací, zajistí 

předsedkyně komise písemné vyjádření oddělení veřejných zakázek. 

• K – centrum – původní záměr k přesunutí působení na Magistrát města Děčín, budovu A3, 

byl Krajským úřadem Ústecké kraje zamítnut pro nesplnění podmínek.  Byla projednávána i 

možnost odkupu objektu, kdy by byl vchod z Teplické ulice zazděn a vytvořen nový vchod 

z ulice Tržní. Pan Ing. Canini bude paní PhDr. Viktoru informovat o dalších krocích. 

 

3. Seznámení s výpočetním modelem a kritérii v novém dotačním kole  

Paní Ing. Vonková seznámila členy komise s Dotačním programem na rok 2023 včetně příloh a 

výpočtu. U vyplnění kritérií, platí pro všechny žadatele stejná pravidla, a to že budou vyplňovat 

veškeré body. Členové sociální komise upozorňují na případnou duplicitu financování 

z veřejných zdrojů žádostí v jiných Dotačních programech (kultura, sport). Již v předchozích 

letech bylo projednáváno SK, kdy požadovala seznam žadatelů, kteří žádají do dalších Dotačních 

titulů, aby se předešlo právě již zmiňované duplicitě.  Žádosti by měly být vzájemně 

transparentní. Paní náměstkyně znovu požadavek přednese vedení města. Smyslem není krácení 

dotací, ale jde o transparentnost a bezpečnost chodu úřadu. Zvažováno pro další ročník Dotačního 

programu zakomponovat čestné prohlášení, kde žadatel potvrdí, že není žádáno na stejnou 

činnost ve vícero Dotačních titulech. Žadatelé budou podávat žádosti v termínu od 15. 01. 2023 

– 27. 01. 2023. Ukončení formální kontroly je plánováno do 10. 02. 2023 + 5 dní na dodání 

odstranitelných nedostatků. Materiál do rady města je plánován na 11. 04. 2023 a následně do 

zastupitelstva dne 27. 04. 2023.  

 

Usnesení:  

Komise jednohlasně odsouhlasila formuláře a kritéria k podávání žádostí v Dotačním programu 

pro rok 2023. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 9–0–0 

 

4. Stanovisko komise k žádosti Charitního sdružení Děčín, z. s. – žádost o zaslání hodnocení 

žádosti o dotaci na rok 2022 – projednání v jakém rozsahu informovat o hodnocení 

Žádost Charitního sdružení Děčín, z. s. byla komisí projednána. Bylo odhlasováno, že bude paní 

Ing. Vonkovou poskytnuta tabulka procentuálního hodnocení projektů, které následně organizaci 

rozešle paní Bc. Ledvinová. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 9–0–0 

 

5. Vývoj v problémových lokalitách a domech 

Vývoj je beze změny, nejsou k dispozici nové informace. Toto téma nebylo dále projednáváno. 

 

6. Různé – diskuze (náměty členů) 

• Veřejná prezentace a diskuze na téma energetické krize – paní náměstkyně Flachsová 

informovala přítomné o chystající se veřejné prezentaci a diskuzi s občany a právnickými 

osobami podnikajícími v Děčíně na téma energetické krize, nedostatku zemního plynu a 

přípravy na krizové řízení města při tzv. Blackoutu – rozsáhlý výpadek dodávek elektrické 

energie na velkém území po dobu desítek hodin nebo dnů, který zasáhne velké množství 

obyvatel. Vzhledem k informacím, které zazněly, se členové komise jednomyslně 

shodli nedoporučit radě města pořádat veřejnou debatu v tomto duchu, a to především 

z důvodného podezření možného výkladu šíření poplašné zprávy. Zároveň komise 
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upozorňuje na velké riziko následné paniky a chaosu mezi obyvatelstvem, nutného 

administrativního zatížení tiskového odd. a odboru sociálních věcí a zdravotnictví včetně 

nezbytného zvládnutí celé situace krizovou komunikací především ústy pana primátora. 

Veřejná beseda je prozatím plánována na 21.02.2023 v Městské knihovně Děčín. Vývoj 

situace budeme   nadále   sledovat a nové informace si neprodleně předáme. V případě 

potřeby svolá předsedkyně mimořádné jednání sociální komise. 

• OSV dalo na vědomí členům komise: 

- Do rady města půjde materiál o návratné finanční výpomoci pro Cestu do světa, pobočný 

spolek Slunečnice, z. s. na odkup objektu.  

- Avaz – ke zrušení služby a vyřazení ze základní sítě odborného sociální poradenství 

nedojde. Bude pouze zkrácen úvazek z 1,5 na 1,1. Pan Kumstát také navýší cenu 

půjčovného na kompenzační pomůcky. 

 

7. Závěr: 

Poděkování členům komise i přítomným hostům.  

Další jednání je naplánováno dne 28. 02. 2023 od 16:00 hod.  

            Jednání bylo ukončeno v 19:30 hod. 

 

Úkoly pro členy komise: 

- Do 28. 02. 2023 předsedkyně komise zajistí písemné vyjádření oddělení veřejných 

zakázek k projektu „Demolice objektu a výstavba nového domova pro osoby se 

zdravotním postižením, Boletice nad Labem, Děčín XXXII.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Kristýna Neufusová, v. r. 

Předsedkyně komise:  
Mgr. Bc. Kateřina Zimmermannová, v. r. 

 

https://cds.slundecin.org/
https://cds.slundecin.org/

